

世界技能大賽 香港代表選拔賽2019



報名表格 APPLICATION FORM

個人資料 Personal Particulars

姓名 Name (英文 English): _____ (中文 Chinese): _____

香港身份證號碼 HKID Number: _____ () 性別 Gender: _____

出生日期 Date of Birth: _____ (月 Month) / _____ (年 Year)

閣下是否香港特別行政區永久性居民

Are you a permanent resident of the Hong Kong Special Administrative Region: 是 Yes 否 No

通訊地址 Correspondence Address : _____

電話 Tel (住所 Home): _____ (手提 Mobile): _____

電郵 Email: _____

參賽項目 Skills (你可參加多於一項 You may apply for more than one skill)

僱主推薦 Employer Nomination (如適用 If applicable)

本人謹代表本機構推薦上述員工參加比賽。

On behalf of my organisation, I would like to nominate the above employee to participate in the competition.

機構名稱 Name of Organisation: _____

機構地址 Organisation Address: _____

推薦人姓名 Name of Nominator: _____ 職銜 Post: _____

電話 Tel: _____ 傳真 Fax: _____

電郵 Email: _____

簽署 Signature

機構蓋章 Organisation Chop

相關教育 / 培訓背景 Education / Training Relevant to the Competition

日期 Date		曾接受的教育 / 培訓 Education / Training Received	曾經 / 現在就讀的學校、院校或培訓機構 School, Institution, Training Organisation Attended / Attending
由 From	至 To		

相關行業經驗 Work Experience Relevant to the Competition

日期 Date		機構名稱 Name of Organisation	職位 Position
由 From	至 To		

* 如空位不敷應用，請另加附頁 Please attach additional sheets if necessary

聲明 Declaration

- 本人謹此聲明，此表格的所有資料真確無誤，否則將可能被取消參賽資格。
I confirm that all of the information submitted for the application are true and correct. The Organisers reserve the right to disqualify a competitor if the information given by the competitor is inaccurate.
- 主辦機構有權要求參加者出示證明文件，以核對參賽資格。
The Organisers reserve the right to request applicants to present supporting documents for eligibility verification.
- 本人同意主辦機構有權收集、儲存及使用本人在報名表格上所填報之個人資料（以【個人資料（私隱）條例】之定義為準）以作比賽相關的用途。
I agree that the Organisers are permitted to collect, store and use my personal data (as defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance) as provided by me in the application form for the purpose of or in connection with the Competition.
- 主辦機構有權舉辦或取消任何比賽項目，及選拔世界技能大賽香港代表選拔賽參加者接受培訓，備戰上海2021世界技能大賽。主辦機構擁有最終決定權。
The Organisers reserve the right to organise or cancel any competition trade(s), and to select the finalists of the WorldSkills Hong Kong Competition and prepare them for the WorldSkills Shanghai 2021. The decision of the Organisers shall be final, binding and conclusive.
- 在比賽及相關活動期間，主辦機構會進行拍攝及錄影。所有照片及錄像均屬主辦機構擁有。主辦機構有權使用照片及錄像作任何推廣用途。
Photo taking and video taking will take place in all activities during the Competition and related activities. All images shall belong to the Organisers and the Organisers shall own the rights in using the images for promotion purpose.
- 如對賽事或/及其他相關事宜有任何爭議，主辦機構將擁有最終決定權。
In case of any dispute regarding the Competition, or / and other related matters, the decision of the Organisers shall be final, binding and conclusive.

參加者簽署 Signature of Applicant:

日期 Date:

請填妥報名表交回香港青年技能大賽秘書處

Please complete the application form to the WorldSkills Hong Kong Secretariat.

郵寄 By mail : 新界青衣島青衣路 20A 號 5 樓511室
Room 511, 5/F, 20A Tsing Yi Road,
Tsing Yi Island, New Territories.

網上報名
By online application:

電郵 By email : worldskills_hk@vtc.edu.hk

